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              VIITASAAREN KAUPUNKI  

 

MÖKKILÄISFOORUMIN TOIMINTAKERTOMUS V. 2019  

 

Vuoden 2019 mökkiläisfoorumin puheenjohtajaksi valittiin Hannu Peltola. Sihteeriksi 

valittiin keskushallinnon kanslisti Vuokko Pulkkinen. Vuonna 2019 jäseninä jatkavat 

Helena Karvonen, Tapani Piilonen, Keijo Knuuttila, Juhani Kuusilehto, Kalevi Varis, 

Arja Lindqvist, Keijo Palonen, Kirsti Pelkonen, Hannu Peltola, Erkki Virtanen, Tanja 

Anttila-Hautamäki, Jari Kauro, Mailis Svahn ja Markku Martinoff.  

 

Eerik Anttila irtisanoutui jäsenyydestä ja uudeksi jäseneksi tiedusteltiin Kaija 

Aspholmia Vuorilahdelta, joka lupautui tehtävään. Kaupunginjohtaja Janne Kinnunen 

kuuluu myös mökkiläisfoorumin kokoonpanoon.  

 

Mökkiläisfoorumin jäsenyys perustuu vapaaehtoisuuteen eikä siitä makseta kokous-

palkkioita tai -korvauksia. 

 

Vuoden 2019 aikana mökkiläisfoorumin kokouksia oli 3 kpl:tta.  

 

Vuoden ensimmäinen kokous pidettiin 25.5.2019 kaupungintalolla. Kokouksen aiheita 

oli mm. puheenjohtajan ja sihteerin valinta tälle vuodelle ja kaupungin ajankohtaiset 

asiat, joita oli esittelemässä teknisen toimen toimialajohtaja Juho Tenhunen.  

 

Seuraava kokous pidettiin 29.6.2019 kaupungintalolla. Kokouksen asialistalla oli ti-

lannekatsaus kaupungin ajankohtaisista asioista kaupunginjohtaja Janne Kinnusen ker-

tomana. Samaisena päivänä oli kesäasukkaiden infotilaisuus valtuustosalissa klo 12.00 

alkaen, johon osallistuivat mökkiläisfoorumin puheenjohtaja ja sihteeri. 

 

Mökkiläisfoorumin jäseniä osallistui 2.7.2019 järjestettyyn Musiikin Ajan avajaiskon-

serttiin sekä iltatilaisuuteen kaupungin kutsumana. 

 

Kesän viimeinen kokous pidettiin 16.8.2019 Vuorilahdella, Tarvaalan tilalla. Tilaisuus 

aloitettiin ruokailulla, jonka jälkeen kyläyhdistyksen edustaja kertoi yhdistyksen toi-

minnasta. Vuorilahden kylän historiakatsauksen piti Leo Kotilainen. Mökkifoorumin 

jäsenten lisäksi tilaisuuteen osallistuivat avecit. Kahvituksen jälkeen pidettiin lyhyt 

kokous. Lopuksi foorumin jäsenet aveceineen tekivät kiertoajelun kylän ympäristössä 

Leo Kotilaisen johdolla.  Kokousaiheina olivat kesän 2020 toiminnan suunnittelu sekä 

toimintakertomus v. 2019.   

 


